
此为证书 CN11/20671 译本 

下述组织 

捷博轴承技术（苏州）有限公司 

统一社会信用代码：91320505798639638B 

注册地址：苏州高新区向街10号 

经营地址：中国江苏省苏州市高新区向街10号 

的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 14001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

滑动轴承的制造 

该证书的有效期自 2023年12月28日 至 2026年12月27日 并须经过符合要求的监督审核保持有效

版本号 8．初始注册日期 2011年12月27日 

盛‘在饭 从片名匕 

签署 

Jonathan Hal1 
CIohal Head- 
Certification Services 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 

t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 

栩， 

本文件足 U 实的电子版证书，仅供客户川 l ・ 共商 '1k lii途。齐户可自行打印．视同副本。本义件根据 Terms and Conditions I 所S  粤

中认 iii；服务通川条款的要求颁发．提清注念共中己包含的贵任范围，赔偿和司法竹铭小项 ・ 木义件受SGS版权保护・ 任何禾经投

权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或算改竹属作法， 
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SGS 0005 

Certificate CNI 1/20671 

The management system of 

GGB Bearing Technology (Suzhou) 
Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91320505798639638B 
Business Registraton Address: No. 10, Xian颐e Road, New Distiict, Suzhou C心 

Business Operafion Address: No. 10, Xiangjie Ro碱 SND, Suzhou City, Jiangsu Province, P.R. China 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 14001 :2015 

For the following activities 

ManufactureJplain beanngs 

This certificate is valid from 28 December 2023 until 27 December 2026 and remains valid su切ect to satisfactory survalllance audits. 
lssue8. Certified since 27 December2011 

盛‘成伙 从践名匕 

Authonsed by 
Jonathan Hall 
Global Head - Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmoe Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t+44 (0)151 350-6666 -wWw .sgs .com 

丁he document is an authen出etec七onis certificate 旬r口ienf business卿甲oses use only. Piinisd versed of the electionic certi5;ate as川errnitlad aid wt I比 considered as a copy 
This document is issued by the Company subject b SOS General Conditions of certification seMces available on Terms and Condi加n引SOS. Attentlan is drawn is the imitated of 
hiabit尔 indemeificallan and扣 isdicticnal clauses contained thereis. This document is copy匆hI pmtecisd and any unauthoriced allaration, foeiy or faisification of the conlant or 
appearance of巾‘由cunient is unlawful. 
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